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بيان الجُمهوريّـــة العربيــــّة السوريــّـة
Statement by the Syrian Arab Republic

الدورة 47 لآلية الاستعراض الدوري الشامل 
04– 15 تشرين الثاني 2024
جلسة المراجعة الخاصة ب ألبانيا

47 Session of the Universal Periodic Review
04– 15 November 2024 
Review of Republic of Albania 

 

السيد الرئيس،  
     تعرب سورية عن أسفها لاتساع أسباب التمييز ومظاهره في ألبانيا، وتعبر عن القلق إزاء حالات التمييز العنصري غير الخاضعة للتحقيقات وإزاء الأقليات العرقية وضمان مشاركتهم في المؤسسات التمثيلية.
     وتوصي سورية حكومة ألبانيا بمايلي:  
1. مراجعة الإجراءات القانونية المتعلقة بقضايا التمييز من أجل منعها بفعالية.
1. التعاون مع لجنة القضاء على التمييز العنصري بشأن ضمان إجراء تحقيقات فعالة في جميع الحوادث التي تنطوي على خطاب الكراهية ومقاضاة المسؤولين عنها.
1. التعاون مع اللجنة الفرعية لمنع التعذيب من أجل اتخاذ خطوات فعّالة لمكافحة اكتظاظ السجون ومنع الاحتجاز دون محاكمة.
1. [bookmark: _GoBack]اتخاذ التدابير اللازمة لضمان احترام حقوق الإنسان لجميع المهاجرين والعابرين عبر الأراضي الألبانية.
وشكراً لكم.
Mr. President
Syria regrets the wide-ranging causes and shapes of discrimination in Albania, and expresses concern about cases of racial discrimination that are not subject to investigation, and about ensuring participation of ethnic minorities in representative institutions.
Syria recommends the Government of Albania:
1. Review the legal procedures related to discrimination cases in order to prevent them effectively.
 2. Cooperate with the Committee on the Elimination of Racial Discrimination to ensure that effective investigations are conducted into all incidents involving hate speech and that those responsible are prosecuted. 
3. Cooperate with the Sub-committee on Prevention of Torture to take effective steps to combat prison overcrowding and prevent detention without trial.
 4. Take the necessary measures to ensure respect for the human rights of all migrants and those transiting through Albanian territory. 
Thank you.
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